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Oświadczenie skierowane do ministra Skarbu Państwa Aleksandra Grada 

Szanowny Panie Ministrze! 

Proszę o udzielenie informacji na temat funkcjonowania cukrowni w Dobrzelinie. 
Przedmiotowa cukrownia znajduje się w strukturach Krajowej Spółki Cukrowej SA. Cukrownia 
ta obsługuje rolników między innymi z terenu województw mazowieckiego i łódzkiego. Po 
likwidacji cukrowni w Płocku i w Małej Wsi jest to jedyna cukrownia w regionie. Interesujące 
jest, jakie wyniki finansowe osiąga przedmiotowa cukrownia, jaki jest jej stan technologiczny, 
jakie inwestycje są w niej planowane w przyszłości. Ponadto: jak cukrownia w Dobrzelinie 
wypada w porównaniu z innymi tego typu obiektami w naszym kraju? 

Z poważaniem 
Eryk Smulewicz 
 


